
Notulen MR-vergadering 1-7-2025 
Aanwezig MR: Patrick (Voorzitter), Tom, Elna, Sanne en Marieke (secretaris) 
Directie: Ina  
Afwezig: - 

 
In deze vergadering hebben we de volgende punten besproken. 

Schoolgids 
De schoolgids is doorgenomen en Ina heeft de punten verwerkt die zijn aangedragen. We kijken 
nog even naar hoe de vrijwillige ouderbijdrage en het bedrag voor kamp/schoolreis nu 
beschreven staat. Ina past dit stukje nog aan zodat er los genoemd wordt dat dit twee 
verschillende bijdragen zijn. 
 
Komend schooljaar zal er ook gekeken worden naar de website. Er is al een filmpje gemaakt en 
er komen nog nieuwe foto’s. 

 

Jaarevaluatie 
Hierin staan de punten uitgewerkt waaraan afgelopen schooljaar gewerkt is. De nieuwe doelen 
voor komend schooljaar zijn met de ouders gedeeld. 

 

Financiën AC 
Tessa sluit vanuit AC aan om de financiën toe te lichten. Er hebben 85 ouders de vrijwillige 
bijdrage betaald. AC wil het jaarverslag graag in oktober komen toelichten, dan kunnen ze het 
schooljaar eerst afronden. Wij nodigen de AC uit voor de vergadering in oktober. 

 

Jaarverslag MR 
Wordt nog aangevuld met een samenvatting van deze en de vorige vergadering en zal dan op de 
website gedeeld worden. 

 

Taakverdeling MR 
Elna neemt de voorzitterstaak op zich vanaf het nieuwe schooljaar. Marieke blijft de secretaris. 
Sanne en Tom blijven lid vanuit team en ouders. 

 

 

Er volgt nog een jaarvoorstel voor 5/6 vergaderingen op dinsdag. De eerste zal zijn begin 
oktober.  

 



Na de vergadering is er afscheid genomen van Patrick als voorzitter van de MR. Hij heeft dit vele 
jaren met veel inzet gedaan en hierbij mooie en lastigere momenten meegemaakt. Met een bos 
bloemen en een dinerbon is hij hiervoor bedankt.  


